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De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 14 november 2017,
behandelende het raadsvoorstel 91-2017 Programmabegroting 2018,

Overwegende dat:
 de Kennedyschool de grootste basisschool van Maastricht is met ca 600 leerlingen;
 er in het IHP een bedrag van 16 miljoen euro is opgenomen voor realisatie IHP, maar dat dat 

bedrag niet toereikend is om het toekomstbestendig maken van alle scholen uit die eerste 
fase ook daadwerkelijk goed uit te voeren, zeker ook niet gezien de vereiste criteria van 
“frisse scholen”;

 het Rijk in 2015 het onderhoud van scholen aan de schoolbesturen heeft overgedragen, waar
dat voorheen verantwoording van de gemeente was en dat er een relatief zeer koude 
overdacht heeft plaatsgevonden van financiële middelen van gemeente naar schoolbestuur;

 de gemeente op diverse plekken volledig nieuwe scholen bouwt / recentelijk heeft gebouwd 
samen met schoolbesturen en de Kennedyschool naast haar recht op uitbreiding, slechts 
aanvullend vraagt om renovatie van een 50 jaar oud gebouw en daarmee al afziet van veel 
duurdere nieuwbouw.

Constaterende dat:
 de Kennedyschool al vanaf 2009 plannen heeft ingediend en op de renovatie wacht en niet 

aan het criterium “frisse scholen” voldoet;
 aanhouden van Porta Cabins in strijd is met het gemeentelijk duurzaamheidsbeleid omdat de

temperaturen ( 25-31 graden) in de Porta Cabins in de zomer veel te hoog oplopen en in de 
winter hoge stookkosten veroorzaken;

 de gemeente jaarlijks hoge huurkosten voor zowel huur 2 portacabins van de firma J. Snel als
drie lokalen van Radar betaalt; 

 het slimmer is dat geld te besparen en in een duurzame school te investeren;
 Porta Cabins zeer slecht zijn voor de gezondheid van de leerlingen vanwege de slechte 

ventilatie; 
 het  college al in de kaderbrief  benadrukte, met een citaat van Abraham Lincoln, dat de 

gemeente haar verantwoordelijkheid voor morgen niet kan ontwijken;
 ook de Kennedyschool net als de andere basisscholen gelijk dient te worden behandeld en 

ook gebouwelijk op niveau gebracht moet worden;
 op pagina 153 van de begroting wordt aangegeven dat er ruimte van 5,5 mln. is in het MJI 

plan en dat de claims daarop nog niet concreet zijn;
 de gebouwelijke renovatie en uitbreiding van de Kennedyschool op korte termijn 

noodzakelijk is; 



 het mogelijk is om de investeringruimte uit 2021 naar voren te halen en dit gedeeltelijk aan 
te wenden voor het benodigde budget voor het toekomst bestendig maken van de 
Kennedyschool.

BESLUIT:
Draagt het college op om:

 de Kennedyschool in 2018 gebouwelijk toekomst bestendig te maken door naast de 
toegezegde 1,5 mln. uit het IHP, 2,2 mln. vrij te maken door de financiering uit de ruimte van
het MJI plan naar voren te halen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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